
                                                   

 

Referat skolebestyrelsesmøde 

 Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 31. august 

2021 klokken 17-19.30 

  

Medlemmer: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Ander-

sen, Rikke Larsen, Christian Bechsgaard. Daniel Køllgaard. 

Medarbejderrepræsentanter: Bernadette Jedig og Camilla Drejsig 

Elevrepræsentanter: Ikke valgt endnu.  

Skolelederteamet: Line Mie Hjort Christensen, Jarl Sabroe og Anette Østergaard  

Fraværende:  Janne, Louise, Daniel 

 

Velkommen til årets første skolebestyrelsesmøde. 

Mødet foregår i personalerummet på administrationsgangen. 

Jarl deltager kun i det første punkt om økonomi. 

17.00-17.05 Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde. 

Intet at bemærke. 

 

17.05-17.20 
Økonomi – budget 2021 

 

• Kort orientering om den nuværende balance. 

Jarl gennemgik skolens budget, der i indeværende år ser ud til at genere et overskud.  

17.20-17.45 Høring svar vedr. budget 2022. 

 

 

 Bestyrelsen har udfærdiget høringssvar, der er afsendt til økonomista-

ben. 

  Elevråd/udgår medmindre der er særlig orientering fra skolens 

medarbejdere.   

• Orientering og debat fra elevrådet udgår, da der ikke er valgt elevrådsrepræsen-

tanter. 

   

17.45-17.00 Beslutningspunkter 

 

•  Opfølgning på lempelse af mobil-politik for 8.-9. klasse 



 Udarbejdelse af tillæg til mobil-politikken, på baggrund af de erfaringer der er gjort i sid-

ste skoleår. 

Bilag vedlagt.  

Tilføjelse til nuværende princip: 

8.-9. klasse i almen og inklusionsklasser, kan få udleveret mobiltelefoner i det lange spi-

sefrikvarter.  

 

17.00-17.05 Orienteringspunkter  

• Covid-19 

Aktuel status på skolen  

Der har været to tilfælde af corona i starten af dette skoleår. Der har ikke været yderli-

gere tilfælde.   

  

• Orientering fra skolens ledelse. 
 

• Hvad betyder det skærpede tilsyn fra STUK. 

 

Skolen er udtaget til særligt tilsyn af UVM.  

Dette tilsyn er iværksat på baggrund af følgende parametre, hvor skolen har dårlige 

resultater. Disse resultater er baseret på skoleåret 2019/2020. 

Der er fokus på 3 områder, der skal højnes. 

- Trivsel og fravær 
- Resultater på de obligatoriske prøvefag 
- Resultater på de nationale test. 

 
Med baggrund i det udarbejdede kommissorium og i samarbejdet med STUK, skal 
de 3 fokusområder medvirke til at højne Hvidebækskolens samlede resultater. Sko-
len støttes i denne opgave, gennem tildelte læringskonsulenter fra UVM. Udover 
STUK er der yderligere samarbejde med vejledere fra BLU.  
  
Personalesituationen, ophørte og ansatte medarbejdere. 
Der har været mange forskellige grunde til at der har været stor udskiftning i per-
sonalegruppen. Der er lærere der er gået på pension, er flyttet fra området, nogle 
har søgt nye udfordringer og andre har ikke kunne relatere til den nye struktur der 
er påbegyndt, med baggrund i skolens udviklings kommissorie.   
 
Manglende stillinger. Status. 
Skolen har to vakante stillinger. En pædagog til inklusionsdelen og en matematik 
lærer til indskolingen. Stillingerne gen opslås, da grundlaget for ansættelse ikke var 

tilstede.   

 

17.05-19.20 Debatpunkter  



• Drøftelse af selvstændiggørelse af Rørby skole og Hvidebækskolen. 

Der er åbnet op for muligheden for at separere de to skoler, så skolerne fremstår 
som to selvstændige enheder, med selvstændige skoleledere på begge skoler.  
 
 
En enig skolebestyrelse er positive overfor en opdeling af de to skoler, med hver 
deres skoleledelse. Christian kontakter SKB formand Michael fra Rørby, for nær-

mere aftale om et fælles skriv til Michael Graversen. 
HUSK cc til Hvidebækskolens ledelse. 

 
Opfølgning fra sidste møde. 
 

• Rygepolitik 

Skolens ældste elever efterkommer ikke rygepolitikken.  På baggrund af denne er-

faring ønskes debat om hensigtsmæssige muligheder, for håndtering af dette. 

 

Skal skolen have et princip? 

Der er en udfordring i, at de største elever ryger i undervisningstiden og derved 

ikke respekterer kommunens politik. Skolebestyrelsens holdning er at eleverne 

skal efterkomme reglerne. Punktet lægges til drøftelse i det store elevråd, der kan 

medvirke til belyse hvordan skolen kan håndtere problematikken.  

 

• Aftale om præventiv indsats i samarbejde med PPR og Sundhedskonsulent 

i forhold til rygning.  

Punktet genoptages fra tidligere møde. 

Tillige aftale med PPR om samarbejde omkring forældrefællesskaber, der understøtter 

stærke børnefællesskaber, herunder et tidligt beredskab, når børnene bliver unge menne-

sker med nysgerrighed på f.eks. festkultur etc. 

 

 Punktet udgår.  

• Opfølgning på tidligere punkter. 

Er der noget som ikke er blevet drøftet/færdigbeskrevet i forhold til SKB-møderne 

sidste år. I sidste års referater savnes endelig beslutning vedr.: 

- Principper for lejrskole. 

- Vikardækning, princip er muligvis vedtaget 

 

Punkterne sættes på til næste møde. 

• Skolens indsatsområder med henblik på øget trivsel og læring for ele-

verne.  

Punkterne debatteres igen, med fokus på beskrivelse af et opdateret princip.  

Skolens principper omkring trivsels fra 2015, vedhæftes 

 

• Punkter til næste nyhedsbrev? 

Jimmy Sørensen får opgaven. 

 

19.20-19.30 Kort orientering fra 

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøderne: 



Forventningsfolderen, det endelige resultat fremlægges på september mødet.  

  

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

2021: 21. sept.,27. okt., 23.nov., 16.dec. 

2022: 24.jan., 1. marts, 30. marts, 5. maj, 7. juni.  

 

 


